

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Belgium, 10 Reasons to Visit Belgium :

Accessibility from European countries makes Belgium a popular tourist destination. The tourism sector accounts for 2.8% of Belgian gross domestic product and employs 3.3% of the working population. In 2017, 15-16 million tourists visited Belgium. Two out of three of these tourists come from nearby countries. Most tourists in Belgium come from the Netherlands. The countries following the Dutch are respectively; France, United Kingdom, Germany, Spain, United States of America.

1. Belgian Beer :



There are many reasons to go to Belgium. But when it comes to Belgium, beer is one of the first things that comes to mind. In Belgium, almost every city and town has its own famous beer brand. Belgium is a country where beer tourism can be carried out by itself, 600 small lots of standard

beers and a limited number of 8,000 special beers are produced in this small country.

2. Belgian Chocolate :



The other thing that comes to mind when we speak of Belgium is the Belgian chocolates. Belgium, which houses world famous chocolate brands, is a paradise for chocolate lovers. Despite Switzerland being famous for its chocolate, chocolate lovers know that Belgian chocolate is the real chocolate.

3. Belgium Cuisine :



Superb meals are waiting for you in Belgium, which does not come first. Belgium is very good about street food. Frozen, non-mass produced, hand-picked French fries, and the world's most delicious mayonnaise, Belgian waffle with plentiful chocolate sauce, crispy sweet and salty crepes. There is also a mussel theme. Mussels are made with every sauce imaginable. It is also possible to try different kinds of meat such as rabbit, deer, pigeon in Belgium.

4. Brugge :



Canals of Bruges (Brugge), Belgium. Winter evening view.

Brugge is one of the most tourists in Belgium. The biggest reason for this is that Brugge is a fairytale city. It is a complete medieval city, also called Venice of the north because of its magnificent channels. Michelangelo's famous Don Madonna sculpture is located in this city.

5. Brussels :



It is a capital with a very nice place, chocolate, squares, buildings. It is one of the safest, cleanest, and regular capitals of Europe. The Peeing Boy Statue is one of the most famous spots in Brussels.

6. Ghent :



The small town of Ghent is extremely vegetarian, and even a "Veggie Thursday" where non-vegetarians are encouraged to eat vegetarian food a day a week. Ghent is the vegetarian capital of the world.

7. Train Trip :



Belgium is a small country and has great train connections. You can reach Brugge in less than an hour and Brussels in just a short time from Ghent, while major cities like Antwerp are only an hour away from the capital. Belgium also has good connections with Europe's famous cities such as Paris and Amsterdam.

8. Country Borders :



In Belgium, especially at the border with the Netherlands, you can see the most interesting and funny borders of the world. There is a very interesting border, like the border that passes through the center of the market, the border that separates part spots.

9. Belgian Humor :



The Belgian people have a sense of humor that looks interesting all over the world. The Belgian humor says: Go ahead, tease, insult or attack us. we will continue to work. You may come to the conclusion that Peeing Boy Statue is one of the symbols of the country.

10. Oostende :



We can say that Ostend is one of the best seaside in Europe. An old royal cottage residence, port town and beach town. The Belgian city hosts all of Oostende. Nine kilometer long sand will take your beach stress.

TR

Belçika'da Turizm, Belçika'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Avrupa ülkelerinden erişilebilirlik, Belçika'yı popüler bir turizm merkezi haline getiriyor. Turizm sektörü, Belçika gayri safi yurtiçi hasılasının %2,8'ini oluşturmakta ve çalışan nüfusun %3,3'ünü istihdam etmektedir. 2017 yılında Belçika'yı 15-16 milyon turist ziyaret etti. Bu turistlerin üçte ikisi yakın ülkelerden geliyor. Belçika'daki çoğu turist Hollanda'dan geliyor. Hollanda'yı takip eden ülkeler sırasıyla; Fransa, Birleşik Krallık, Almanya, İspanya, Amerika Birleşik Devletleri.

1- Belçika Birası :

Belçika'ya gitmek için birçok neden var. Ancak Belçika denilince akla ilk gelen şeylerden biri biradır. Belçika'da hemen hemen her şehir ve kasabanın kendi ünlü bira markası vardır. Belçika bira turizminin tek başına yapılabildiği bir ülkedir, bu küçük ülkede 600 adet küçük parti standart bira ve sınırlı sayıda 8.000 adet özel bira üretilmektedir.

2- Belçika Çikolatası :

Belçika denilince akla gelen bir diğer şey ise Belçika çikolatalarıdır. Dünyaca ünlü çikolata markalarına ev sahipliği yapan Belçika, çikolata severler için adeta bir cennet. İsviçre çikolatasıyla ünlü olmasına rağmen çikolata severler bilir ki asıl çikolata Belçika çikolatasıdır.

3- Belçika Mutfağı :

İlk gelmeyen Belçika'da muhteşem yemekler sizi bekliyor. Belçika sokak yemekleri konusunda çok iyidir. Dondurulmuş, seri üretim olmayan, özenle seçilmiş patates kızartması ve dünyanın en lezzetli mayonezi, bol çikolata soslu Belçika waffle'ı, çıtır tatlı ve tuzlu krepler. Ayrıca midye teması da var. Midye akla gelebilecek her sos ile yapılır. Belçika'da tavşan, geyik, güvercin gibi farklı et çeşitlerini de denemek mümkün.

4- Brugge :

Bruges Kanalları (Brugge), Belçika. Kış akşamı görünümü. Brugge, Belçika'nın en çok turist çeken yerlerinden biridir. Bunun en büyük nedeni Brugge'ün bir masal şehri olmasıdır. Muhteşem kanalları nedeniyle

kuzeyin Venedik'i olarak da adlandırılan tam bir ortaçağ şehridir. Michelangelo'nun ünlü Don Madonna heykeli bu şehirde bulunuyor.

5- Brüksel :

Çok güzel bir yeri, çikolatası, meydanları, binaları olan bir başkent. Avrupa'nın en güvenli, en temiz ve düzenli başkentlerinden biridir. Peeing Boy Heykeli, Brüksel'deki en ünlü yerlerden biridir.

6- Gent :

Küçük Ghent kasabası aşırı derecede vejeteryan ve hatta vejeteryan olmayanların haftada bir gün vejeteryen yemek yemeye teşvik edildiği bir "Vejeteryen Perşembe". Gent, dünyanın vejeteryen başkentidir.

7- Tren Gezisi :

Belçika küçük bir ülkedir ve harika tren bağlantılarına sahiptir. Anvers gibi büyük şehirler başkentten sadece bir saat uzaklıktayken, Ghent'ten Brugge'e bir saatten kısa sürede ve Brüksel'e kısa sürede ulaşabilirsiniz. Belçika ayrıca Paris ve Amsterdam gibi Avrupa'nın ünlü şehirleriyle de iyi bağlantılara sahiptir.

8- Ülke Sınırları :

Belçika'da özellikle Hollanda sınırında dünyanın en ilginç ve eğlenceli sınırlarını görebilirsiniz. Pazarın ortasından geçen sınır gibi çok ilginç bir sınır var, parça noktalarını ayıran sınır.

9- Belçika Mizahı :

Belçika halkı, tüm dünyada ilginç görünen bir mizah anlayışına sahiptir. Belçika mizahı diyor ki: Devam edin, alay edin, hakaret edin veya bize saldırın. çalışmaya devam edeceğiz. Peeing Boy Heykeli'nin ülkenin sembollerinden biri olduğu sonucuna varabilirsiniz.

10- Oostende :

Oostende'nin Avrupa'nın en iyi sahillerinden biri olduğunu söyleyebiliriz. Eski bir kraliyet kulübesi, liman kasabası ve sahil kasabası. Belçika şehri, Oostende'nin tamamına ev sahipliği yapıyor. Dokuz kilometre uzunluğundaki kum plaj stresinizi alacak.

السياحة في بلجيكا ، 10 أسباب لزيارة بلجيكا:

تجعل إمكانية الوصول من الدول الأوروبية بلجيكا وجهة سياحية شهيرة. يمثل قطاع السياحة 2.8 ٪ من الناتج المحلي الإجمالي البلجيكي ويعمل به 3.3 ٪ من السكان العاملين. في عام 2017 ، زار بلجيكا 15-16 مليون سائح. اثنان من كل ثلاثة من هؤلاء السياح يأتون من دول مجاورة. يأتي معظم السياح في بلجيكا من هولندا. البلدان التي تلي الهولنديين هي على التوالي ؛ فرنسا ، المملكة المتحدة ، ألمانيا ، إسبانيا ، الولايات المتحدة الأمريكية.

1- البيرة البلجيكية:

هناك العديد من الأسباب للذهاب إلى بلجيكا. ولكن عندما يتعلق الأمر ببلجيكا ، فإن البيرة هي واحدة من أول الأشياء التي تتبادر إلى الذهن. في بلجيكا ، تمتلك كل مدينة وبلدة تقريبًا علامتها التجارية الشهيرة للبيرة. بلجيكا هي بلد يمكن فيه القيام بسياحة البيرة بمفردها ، حيث يتم إنتاج 600 قطعة صغيرة من البيرة القياسية وعدد محدود من 8000 بيرة خاصة في هذا البلد الصغير.

2- الشوكولاتة البلجيكية:

الشيء الآخر الذي يتبادر إلى الذهن عندما نتحدث عن بلجيكا هو الشوكولاتة البلجيكية. بلجيكا ، التي تضم ماركات الشوكولاتة العالمية الشهيرة ، هي جنة لعشاق الشوكولاتة. على الرغم من شهرة سويسرا بالشوكولاتة ، إلا أن عشاق الشوكولاتة يعرفون أن الشوكولاتة البلجيكية هي الشوكولاتة الحقيقية.

3- المطبخ البلجيكي:

تنتظرك وجبات رائعة في بلجيكا ، والتي لا تأتي أولاً. بلجيكا جيدة جدًا بشأن طعام الشارع. بطاطس مقرية مجمدة ، منتقاة يدويًا ، ومايونيز لذيذ في العالم ، وافل بلجيكي مع صلصة شوكولاتة وفيرة ، كريب مقرمش حلو ومالح. هناك أيضا موضوع بلح البحر. بلح البحر مصنوع من كل صلصة يمكن تخيلها. من الممكن أيضًا تجربة أنواع مختلفة من اللحوم مثل الأرناب والغزلان والحمام في بلجيكا.

4- بروج:

قنوات بروج (بروج) ، بلجيكا. عرض المساء الشتوي. تعد مدينة بروج من أكثر السياح في بلجيكا. السبب الأكبر لذلك هو أن بروج هي مدينة خيالية. إنها مدينة كاملة من العصور الوسطى ، وتسمى أيضًا فينيسيا الشمال بسبب قنواتها الرائعة. يقع تمثال دون مادونا الشهير لمايكل أنجلو في هذه المدينة.

5- بروكسل:

إنها عاصمة ذات مكان جميل للغاية ، شوكولاتة ، مربعات ، مباني. إنها واحدة من أكثر العواصم الأوروبية أمانًا ونظافة وانتظامًا. يعد Peeing Boy Statue أحد أشهر الأماكن في بروكسل.

6- غينت:

مدينة غينت الصغيرة نباتية للغاية ، وحتى "يوم الخميس النباتي" حيث يتم تشجيع غير النباتيين على تناول طعام نباتي يوميًا في الأسبوع. غينت هي العاصمة النباتية للعالم.

7- رحلة القطار:

بلجيكا بلد صغير ولديها وصلات قطارات رائعة. يمكنك الوصول إلى Brugge في أقل من ساعة وإلى بروكسل في وقت قصير من Ghent ، في حين أن المدن الكبرى مثل Antwerp لا تبعد سوى ساعة واحدة عن العاصمة. تتمتع بلجيكا أيضًا بصلات جيدة مع مدن أوروبا الشهيرة مثل باريس وأمستردام.

8- حدود الدول:

في بلجيكا ، وخاصة على الحدود مع هولندا ، يمكنك رؤية أكثر حدود العالم إثارة وإثارة للاهتمام. هناك حدود مثيرة للاهتمام للغاية ، مثل الحدود التي تمر عبر مركز السوق ، والحد الذي يفصل بين نقاط الجزئية.

9- الفكاهة البلجيكية:

يتمتع الشعب البلجيكي بروح الدعابة التي تبدو مثيرة للاهتمام في جميع أنحاء العالم. تقول الفكاهة البلجيكية: امض قدمًا ، أو تضايقنا ، أو تهيننا ، أو تهاجمنا. سنواصل العمل. قد تصل إلى استنتاج مفاده أن Peeing Boy Statue هو أحد رموز البلاد.

10- أوستند:

يمكننا القول أن أوستند هي واحدة من أفضل الشواطئ في أوروبا. منزل ريفي ملكي قديم ، مدينة ساحلية ومدينة شاطئية. تستضيف المدينة البلجيكية كل أوستند. ستعمل الرمال التي يبلغ طولها تسعة كيلومترات على تخفيف الضغط على الشاطئ.